

	Crédit à voter
Montée du Zouave, dans toute sa longueur, Spécial	\$ 2,750.00
Rue Lagauchetière, de Chenneville à Bleury, Asphalte	3,879.75
Rue Lagauchetière, de Dorion à Papineau, Asphalte	4,279.00
Rue Ernest, de Saint-Denis à Extr. Est, Asphalte	1,801.25
Rue Benoit, de Dorchester à Sainte-Catherine, Spécial	5,747.00
Rue G. E. Cartier, de Sainte-Émilie à Saint-Ambroise, Asphalte	1,620.00
Rue Panet, d'Ontario à Sherbrooke, Asphalte et Blocs Artificiels	11,379.00
Rue Châteaubriand, de Duluth à Marie-Anne, Asphalte	6,700.00
Rue Parthenais, de Notre-Dame à Sainte-Catherine, Blocs Artificiels	16,503.00
Rue Cérat, de Saint-Dominique à Coloniale, Asphalte	792.00
Rue Aylwin, de Notre-Dame au Fleuve, Nivel. et Macadam	6,165.00
	\$61,616.00

6.—Soumis un rapport du Député-Ingénieur en Chef, recommandant le vote d'une somme de \$35,310, pour la construction d'un pavage en Spécial, sur la rue Panet, entre les rues Sherbrooke et Rachel.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu : De faire rapport au Conseil, recommandant le vote de ladite somme, pour la construction dudit pavage, à la journée, si le Bureau le juge à propos.

7.—Soumise une communication de MM. Sévigny et Lalonde, demandant un délai de 60 jours, pour enlever une pompe à gasoline installée en face de leur propriété.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu : De référer à l'Architecte de la Ville, pour rapport immédiat.

8.—Soumis un rapport du Surintendant du Parc Mont-Royal, concernant les opérations de minage, à la nouvelle entrée du Parc Mont-Royal.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu : De déposer aux Archives.

9.—Soumis un rapport du Surintendant des Parcs, recommandant que la soumission de MM. R. Donaldson & Sons, pour la fourniture et l'installation d'une pompe, pour la distribution de l'eau, dans l'Île Sainte-Hélène, soit acceptée, au prix de \$1,238, cette somme comprenant la fourniture de la pompe, la construction de la base en béton, l'installation de ladite pompe et la pose des tuyaux nécessaires pour conduire l'eau, à partir du fleuve jusqu'au réservoir installé sur la partie la plus élevée de l'Île.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu : D'approuver ledit rapport.

10.—Soumis un plan au sujet des travaux d'égoûts à exécuter dans le Chemin Kingston, Quartier Mont-Royal.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu : De référer à l'Ingénieur C. Amireault, pour étudier cette suggestion en même temps que le rapport qu'il a reçu instructions de préparer au sujet de l'égouttage du Quartier Mont-Royal.

11.—Soumise une communication de M. James Baillie, au sujet de la cession d'une partie du Chemin Kingston, par le Professeur Rutherford.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

	Appropriation to be voted
Montée du Zouave, over its whole length, Spécial	\$ 2,750.00
Lagauchetière, from Chenneville to Bleury, Asphalt	3,879.75
Lagauchetière, from Dorion to Papineau, Asphalt	4,279.00
Ernest, from St. Denis to Eastern limits, Asphalt	1,801.25
Benoit, from Dorchester to St. Catherine, Spécial	5,747.00
G. E. Cartier, from St. Emilie to St. Ambroise, Asphalt	1,620.00
Panet, from Ontario to Sherbrooke, Asphalt and Artificial block	11,379.00
Châteaubriand, from Du'luth to Mary Ann, Asphalt	6,700.00
Parthenais, from Notre Dame to St. Catherine, Artificial blocks	16,503.00
Cérat, from St. Dominique to Colonial, Asphalt	792.00
Aylwin, from Notre Dame to the river, Levelling and Macadam	6,165.00
	\$61,616.00

6.—Submitted a report from the Asst-Chief Engineer, recommending that a sum of \$35,310 be voted for the laying of a "Special" paving on Panet street, between Sherbrooke and Rachel streets.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That a report be made to Council, recommending that said sum be voted for the laying of said pavement, by day labor, if the Board deem it advisable.

7.—Submitted a communication from Messrs. Sévigny & Lalonde, asking for a delay of 60 days, for the removal of a gasoline pump installed in front of their property.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the matter be referred to the City Architect for an immediate report.

8.—Submitted a report from the Superintendent of Mount Royal Park anent the blasting operations at the new entrance to Mount Royal Park.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: That said report be filed of record.

9.—Submitted a report from the Superintendent of Parks, recommending that the tender of Messrs. R. Donaldson & Sons, for the supply and installation of a pump, for the supply of water on St. Helen's Island, be accepted, for the price of \$1,238, said sum including the supply of the pump, the construction of the concrete foundation, the installation of said pump and the laying of the necessary pipes to convey the water, from the river to the tank installed on the most elevated point of the island.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: To concur in said report.

10.—Submitted a plan anent the sewers to be laid on Kingston Road, Mount Royal Ward.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: To refer the same to Engineer C. Amireault, with instructions to consider said suggestion before submitting the report he was requested to prepare in connection with the drainage of Mount Royal Ward.

11.—Submitted a communication from Mr. James Baillie anent the cession of part of Kingston Road by Professor Rutherford.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was